

## 《my holiday我的假期英语作文2篇（带翻译）》

度假是一种令人期待的休息和放松的方式。度假可以让人远离压力，沉浸在美丽的自然风景中，体验新的文化和活动。你的假期是怎么度过的呢？这里给大家分享了my holiday英语作文两篇，供大家参考。

### my holiday我的假期英语作文1

Last summer holiday, I embarked on an unforgettable adventure to the countryside with my family. The sun shone brightly, casting a golden glow over the lush green fields, making the scenery even more picturesque.

We stayed in a cozy cottage surrounded by nature's bounty. Every morning, the chirping of birds woke us up, ushering in a fresh start to the day. I spent my time exploring the winding paths, picking wildflowers and chasing butterflies.

In the afternoons, we went fishing by the river, where the water flowed gently, reflecting the blue sky and clouds. Although I didn't catch many fish, the laughter and bonding with my family were treasures I'll always cherish.

This holiday not only provided me with a break from the hustle and bustle of city life but also taught me the value of spending quality time with loved ones.

去年暑假，我和家人一起前往乡村，开启了一段难忘的探险之旅。阳光明媚，为郁郁葱葱的田野披上了一层金色的外衣，使得风景更加如画。

我们住在一间温馨的小屋里，四周环绕着大自然的馈赠。每天清晨，鸟儿的啁啾声将我们唤醒，为全新的一天拉开序幕。我漫步在蜿蜒的小径上，采摘野花，追逐蝴蝶。

午后时分，我们前往河边垂钓，河水潺潺，倒映着蓝天白云。虽然我没有钓到多少鱼，但与家人共度的欢笑和亲密时光却是我永远珍惜的宝藏。

这次假期不仅让我从城市的喧嚣中得到了解脱，更让我懂得了与家人共度宝贵时光的价值。

### my holiday我的假期英语作文2

Last summer, I embarked on a thrilling holiday adventure to the seaside. The moment I stepped onto the soft, sandy beach, the sound of crashing waves and the salty sea breeze greeted me warmly. The sun shone brightly, casting a golden glow over the sparkling water, creating a breathtaking scene.

Each day was filled with excitement. I built sandcastles with my siblings, chased seagulls along the shore, and even tried my hand at surfing – though I fell off my board more times than I stayed on! The laughter and splashes of water echoed through the air, filling our hearts with joy.

In the evenings, we strolled along the promenade, watching the sunset paint the sky with hues of orange and pink. The warmth of the moment was captured in family photos, a testament to the magical time we shared.

去年夏天，我踏上了一场激动人心的海边假期之旅。当我踏上柔软细腻的沙滩时，迎面而来的是海浪拍打岸边的声音和略带咸味的海风。阳光明媚，金色的光芒洒在波光粼粼的水面上，构成了一幅令人叹为观止的景象。

每一天都充满了欢乐。我和兄弟姐妹们一起建造沙堡，沿着海岸追逐海鸥，甚至还尝试冲浪——尽管我从冲浪板上掉下来的次数比站上去的次数还要多！空气中回荡着我们的笑声和水花四溅的声音，让我们的内心充满了喜悦。

傍晚时分，我们沿着海滨步道漫步，观看夕阳将天空染成橙红色和粉色。那一刻的温馨被定格在家庭照片中，成为我们共享这段神奇时光的证明。

